
Sjömarkens Vägförening                PROTKOLL
ÅRSMÖTE
28 maj 2013
Idrottsgården

Närvarande 15 personer

Mötets öppnade

Ulf Landegren hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

1.          Val av ordförande till mötet

Till ordförande för mötet valdes Ulf Landegren.

2.          Val av sekreterare till mötet

Valdes Hans Hedlund

3.          Val av justeringsmän tillika rösträknare

Valdes Oscar Johansson och Rune Andersson

4.          Godkännade av kallelse till mötet

Kallelse hade skett via annons i Borås Tidning, två söndagar i följd. Därtill 
skyltar och på anslagstavlor på olika ställen i Sjömarken.
Kallelsen godkändes.

5.          Godkännande av dagordning för mötet

Förslaget till dagordning godkändes.

6.          Ordningsfråga vid röstning och val

Tas upp vid behov

7.          Styrelsens verksamhetsberättelse för verksamhetsåraet 12/13

Verksamhetsberättelsen lästes upp och godkändes, lades därefter till 
handlingarna.

8.          Revisionsberättelse

Revisionsberättelsen lästes upp, godkändes och lades tillhandlingarna.

9. Ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 12/13

Ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 12/13 beviljades enhälligt av 
mötet



10. Inkomna ärenden och motioner.

Jan Andersson på Allmännavägen har lämnat in en skrivelse omönskan att få 
Fjällvägen asfalterad nedanför den branta gångvägen.
Då denna vägbit inte innefattas av förättningen är det inget som 
vägföreningen kan ta på sig.

11. Styrelsens förslag till åtgärder att utföras under kommande 
verksamhetsår
a) Fjällvägen skyltning och avstängningsmaterial

b) Slåttervägen: rasrisk av vägbanan in mot tomtmark
Föreningen tar in offerter och förslag till lösning av problemet från 
entreprenörer och väljer det förslag som verkar bäst.

c) Trafikspegel på Pilfinksvägen
Nuvarande spegel trasig.

12. Beslut om arvoden till nästa års styrelse och revisorer

Mötet beslutade om fortsatt halvt basbelopp. För styrelsen att själv fördela.

13. Granskning av styrelsens förslag till utgift- och inkomststat

Förslag till inkomst- och utgiftstat fanns på baksidan av dagordningen, 
förslaget godkändes.

14. Val av ordförande

Till ordförade valdes Ulf Landegren (omval 1 år)

15. Val av styrelseledamöter

Till styrelseledamöter valdes:
Patrik Sörensson (omval 1år) vice ordförande
Hans Nyman (kvarstår) Kassör
Hans Hedlund (kvarstår) sekreterare
Peter Janosi (kvarstår) ledamot
Anna-Karin Persson Haraldsson (kvarstår) ledamot
Rose-Marie Liljenby Andersson (omval 1år) ledamot



16. Val av revisiorer

Till revisorer valdes.
Lars Andersson (kvarstår)
Jan Alkmark (omval 2år)

17. Val av valberedning

Patrik Johansson(omval)
Oscar Johansson(omval)

18. Vad styrelsen eljest vill hänföra till årsmötet

a) Repesentanter från Sjömarkens Idrottsförening informerar om 
parkeringssituationen vid idrottsplatsen

Camilla Parneving talade om parkeringsproblemet kring idrottsgården som 
uppkommit sedan man gjort om den gamla grusplanen till konstgräsplan och 
därigenom blivit av med parkeringsmöjligheter.
Den bästa lösningen som man ser det är att få köpa den tomt som gränsar 
mot den nuvarande parkeringen. Man har fått hjälp av Stefan Hansson att ta 
fram ett förslag hur denna parkering kan se ut. Komunen är positiv till detta 
väntar bara på att markägaren skall bestämma sig för att sälja till SIF.

 
19. Övriga frågor

– Trottoarer på Allmännavägen?
Finns inga planer på detta efter ändring av utfart från det nya 
bostadsorådet vid Missionkyrkan

– Hastighetsbegränsning till 40 km/h
Trafikverket har lagt dett på is.

– Farthinder finns det andra möjligheter än blomlådor, 
fartgupp?
Bara farthindren är godkända av komunen, finns information om 
detta på komunens hemsida.
Om man inte vill ha blomlådor finns det trafiköar att hyra-
När drt gäller vägbulor måste dessa skyltas.
Viktigt är att man måste söka och få tillstånd till farthinder, har 
man inte gjort detta så är man ersättningsskyldig vid olycka.

– Enevägen kör ner sina sopkärl till enevägen 4, lösning?
Skrivelse gjord till energi och miljö



– Återvinningstationen vid badet, allmänt skräpigt
Skrivelse gjord till energi och miljö

– Hur blir det med cykelbanan mellan Sjömarken och 
Sandared?
Är överklagad flera gånger, men ligger nu hos regeringsrätten och 
förväntas att byggas om ett år.

  
20. Tid och plats för protokolljustering och tillgänglighållande av  

   protokoll för medlemmarna.

Protokolljustering hos Hans Hedlund, Solhöjdsvägen 5, måndag  
10 juni kl. 20.00.
Protokollet finns tillgängligt i idrottsgården och Godisladan 
Sjömarken         

21. Mötet avslutas

 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet
      

Sjömarken 28 maj 2013

Hans Hedlund Ulf Landegren
Sekreterare Ordf. vid årsmöte

Rune Andersson Oscar Johansson
Justeringsman Justeringsman
           


